
KOMISIA PRE CESTOVNÝ RUCH A MEDZINÁRODNÚ SPOLUPRÁCU 
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

 
 

Zápisnica 
z rokovania Komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 

konaného dňa 13. 05. 2013 
 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 

1. Otvorenie  
2. Informácie a novinky z oblasti cestovného ruchu  
3. Rôzne 

 
 
K bodu 1 
Ing. Anna Reinerová otvorila rokovanie.  
 
 
K bodu 2 
Informácie a novinky z oblasti cestovného ruchu 
 
Ing. Michaela Potočárová prezentovala k bodu 2, kde odzneli aktuálne informácie z oblasti 
bratislavského cestovného ruchu, ako aj aktivity organizácie BTB počas 1. štvrťroka 2013. 
 
� Bratislava City Card 
� Účasť BTB na veľtrhoch a prezentáciách 
� Pôsobenie BTB v rámci organizácie ECM (European Cities Marketing) – ECM Spring Meeting   

Nice 
� Informačné cesty zahraničných novinárov v Bratislave 
� Podpora mestských podujatí BTB 
� E-marketing organizácie BTB 
 
o Diskusiu k prezentácii otvorila pani Ing. Mikušová, ktorá odporúča BTB zúčastniť sa vo väčšej 

miere a aktívnejšie prezentovať naše mesto počas budúcoročného veľtrhu v Brne, keďže Česká 
republika, rovnako ako aj ostatné susedné krajiny, sú pre Bratislavu dôležitým zdrojom 
návštevníkov. 

 
Komisia zobrala materiál na vedomie. 
 
Hlasovanie: prítomní: 7, za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu 3 
Rôzne 
 
o Pani Ing. Reinerová spomenula svoju skúsenosť z 1. celoslovenskej vinárskej výstavy, ktorá sa 

uskutočnila v dňoch 10. – 11. mája 2013 v Inchebe. Hovorila o nedostatočnej propagácii 
podujatia, vysokom vstupnom a nízkom záujme verejnosti o našich vystavovateľov vín, ktorí 
mali k dispozícii samostatný výstavný priestor. Pani Ing. Potočárová zdôraznila, že výška 



vstupného bola zle odkomunikovaná organizátormi, keďže časť zo vstupného bolo konzumné, 
čo bolo verejnosti nedostatočne prízvukované.  

 
o  Pani Ing. Potočárová dala do pléna výzvu na dočasné presídlenie Múzea colníctva, ktoré 

pôsobilo v jednom z mýtnych domčekov Starého mosta, ktorého rekonštrukcia sa plánuje 
v najbližšom období. Práve z tohto dôvodu sa hľadá nový priestor, kde by mohli artefakty 
z Múzea colníctva spomínanú rekonštrukciu prečkať a zároveň by boli stále prístupné pre 
záujemcov a návštevníkov. 

 
o  Pán Ing. Šindler v skratke informoval členov komisie o napredovaní projektu Židovská 

Bratislava, ktorý by mal byť odprezentovaný a schválený na najbližšom predsedníctve BTB. 
 
o  V priebehu zasadnutia bol rozdaný členom komisie informačný materiál obsahujúci stanovisko 

k materiálu o Turistickom informačnom systéme mesta BA, ktoré vypracovala hlavná 
architektka Ing. arch. Ingrid Konrad. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Anna Reinerová v.r. 
predsedníčka komisie 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Veronika Uhrinová, zastupujúca tajomníčka 


